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Rada Miasta Włocławek 

Protokół nr 45/2022 

XLV Sesja w dniu 1 marca 2022 

Obrady rozpoczęto 1 marca 2022 o godz. 09: 00, a zakończono o godz. 14: 54 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Buława 

2. Piotr Czarnecki 

3. Janusz Dębczyński nieobecny 

4. Mariola Gawłowska 

5. Andrzej Gołębieski 

6. Krzysztof Grządziel 

7. Joanna HofmanKupisz 

8. Jarosław Hupało 

9. Agnieszka JuraWalczak 

10. Piotr Kowal 

11. Krzysztof Kowalski 

12. Stanisław Krzemieniewski 

13. Zbigniew Lewandowski 

14. Krystian Łuczak 

15. Józef Mazierski 

16. Wanda Muszalik 

17. Arkadiusz Piasecki 

18. Elżbieta Rutkowska 

19. Ewa Szczepańska 

20. Małgorzata Szymańska 

21. Daniel Tobjasz 

22. Stanisław Wawrzonkoski 

23. Katarzyna Zarębska 

24. Janusz Ziółkowski 

25. Piotr Zwoliński 

Ad. 1 

Sprawy organizacyjne. 
 

Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal otworzył obrady XLV sesji Rady 

Miasta Włocławek, witając Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastępców 

Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Panią Domicelę Kopaczewską, 
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Panią Monikę Jabłońską, Sekretarza Miasta Panią Wiesławę Konopczyńska, 

Skarbnika Miasta Panią Honoratę Baranowską a także zebranych na sali dyrektorów 

Wydziałów Urzędu Miasta, radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostałe osoby 

uczestniczące w obradach a także wszystkich, którzy za pomocą sieci Internet 

obserwują obrady. Przewodniczący powitał także przybyłych na obrady 

przedstawicieli Włocławskiej Rady Seniorów. 

 

Ponadto Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż sesja transmitowana jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Włocławek. Linki do transmisji 

udostępniane są na stronie internetowej miasta. 

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że na 

stan 25 radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do 

systemu jest 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 1 marca br. są 

prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad XLV sesji Rady Miasta stanowi załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biurze Rady Miasta oraz w 

Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta udostępniony był do wglądu protokół z 

obrad XLIV sesji Rady Miasta Włocławek VIII kadencji, która odbyła się w dniu 25 

stycznia 2022 roku, z którym radni mogli się zapoznać i wnieść ewentualne uwagi. 

Nie zgłoszono uwag, poprawek i uzupełnień. 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż wraz z zawiadomieniem o obradach 

dzisiejszej sesji przekazany został radnym porządek obrad. W związku z tym 

otwierając dyskusję w tej kwestii zwrócił się do radnych z zapytaniem czy wnoszą 

zmiany do porządku obrad. Poinformował także, iż zgodnie z § 53 Statutu Miasta 

Włocławek, w związku wycofaniem przez Prezydenta Miasta uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto Włocławek, wprowadził zmianę polegającą 

na wykreśleniu ww. punktu. 

Radni nie wnieśli zmian do zaproponowanego porządku obrad komisji.  

Natomiast Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wnioski o rozszerzenie porządku 

obrad, zawiadamiając, że przedmiotowe projekty uchwał uzyskały opinie komisji 

stałych, zatem został spełniony wymóg § 55 Statutu Miasta.  

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLV w punkcie nr 2 o projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego solidarności i wsparcia Ukrainy 

oraz miasta partnerskiego Izmaił. 
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•  wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLV sesji w punkcie nr 13 o projekt 

uchwały w sprawie określenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn." Opieka wytchnieniowa" edycja 

2022 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

•  wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLV sesji w punkcie nr 15 o projekt 

uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na 

realizację w 2022 roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

• wniosek o rozszerzenie porządku obrad XLV sesji w punkcie nr 31 o projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych 

stałych komisji Rady Miasta Włocławek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XLV w punkcie nr 2 o projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska dotyczącego solidarności i wsparcia Ukrainy oraz miasta 

partnerskiego Izmaił.  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
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rozszerzenia porządku obrad XLV sesji w punkcie nr 12 o projekt uchwały w sprawie 

określenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu Ministerstwa Rodziny i 

Polityki Społecznej pn." Opieka wytchnieniowa" edycja 2022 finansowanego ze 

środków Funduszu Solidarnościowego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XLV sesji w punkcie nr 15 o projekt uchwały w sprawie 

podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych..  

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 
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Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

rozszerzenia porządku obrad XLV sesji w pkt. nr 29 o projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Joanna 

HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof 

Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef 

Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania przedmiotowy wniosek uzyskał akceptację Rady Miasta. przez Radę 

Miasta w zaproponowanym brzmieniu. 
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Ad. 2 

Uchwała w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego solidarności i wsparcia 
Ukrainy oraz miasta partnerskiego Izmaił. 
 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Rady 

Miasta Piotr Kowal, proponując, aby w drodze uchwały podjęte zostało stanowisko 

następującej treści: 

Radni oraz Prezydent Miasta Włocławek wyrażają swoje głębokie zaniepokojenie w 

związku z eskalacją konfliktu i inwazją zbrojną Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. W 

tym trudnym czasie wyrażamy solidarność z narodem ukraińskim, a zwłaszcza z 

mieszkańcami Izmaiła naszego miasta partnerskiego. Jesteśmy dumni z naszej 

wieloletniej przyjaźni. Wiele osób pochodzących z Ukrainy żyje wśród społeczności 

włocławskiej, ma tu przyjaciół, kolegów i sąsiadów. Współpraca pomiędzy naszymi 

miastami nawiązana w 2003 roku to kilkanaście lat wymiany doświadczeń w różnych 

dziedzinach życia obu miast, to obustronne kontakty kulturalne, naukowe, sportowe, 

a także współpraca ekonomiczna. Mamy nadzieję, że zwycięży rozsądek i 

odpowiedzialność a stronom uda się wypracować pokojowe, dyplomatyczne 

rozwiązanie konfliktu. W tym jakże niespokojnym czasie pragniemy zapewnić 

Mieszkańców Izmaiła o gotowości wsparcia z naszej strony, jednocześnie wyrażamy 

nadzieję, że przyszłość przyniesie pokój i wolność Ukrainie, gdyż samostanowienie 

narodu należy do podstawowych wartości cywilizacji europejskiej. Apelujemy do 

wszystkich o wzmożenie wszelkich starań dla ochrony ludności cywilnej oraz 

zatrzymania działań wojennych Rosji i nieustawanie w dążeniu do zapewnienia 

pokoju na kontynencie europejskim. Jednocześnie z całą mocą potępiamy działania 

Federacji Rosyjskiej, których celem jest zamach na suwerenność Ukrainy. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego solidarności i wsparcia 

Ukrainy oraz miasta partnerskiego Izmaił rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• radny Pan Krzysztof Grządziel  

• radna Pani Wanda Muszalik 

• radna Pani Elżbieta Rutkowska 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 
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Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego solidarności i wsparcia Ukrainy 

oraz miasta partnerskiego Izmaił. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, Jarosław 

Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (2) 

Janusz Dębczyński, Mariola Gawłowska 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 3 

Informacja Prezydenta Miasta z działalności miasta w okresie międzysesyjnym. 
 

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawił Radzie Miasta informację z 

działalności miasta w okresie międzysesyjnym od dnia 25 stycznia 2022r., czyli od 

ostatniej sesji Rady Miasta do dnia obrad sesyjnych w dniu dzisiejszym, która 

przedstawia się następująco: 
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W związku z sytuacją na Ukrainie, na bieżąco zwoływane są posiedzenia Miejskiego 

Zespołu Zarządzania Kryzysowego. Realizujemy zabezpieczenie logistyczne w 

postaci tymczasowych miejsc pobytu uchodźców z Ukrainy. Ustalone są także 

zasady zachowania się i przekazywania danych w razie pojawienia się informacji 

powodujących niepokój. Przeprowadzono rozmowy z przedstawicielami Domu 

Polskiego na Ukrainie w naszym partnerskim mieście Izmaił, z którym utrzymywany 

będzie bieżący kontakt. Zapewniono o wsparciu i solidarności. We Włocławku 

pojawiło się wiele oddolnych inicjatyw, związanych z pomocą uchodźcom z Ukrainy. 

Zostały one zebrane i uporządkowane na dedykowanej stronie facebookowej: 

Włocławek dla Ukrainy. Pod tym adresem znajdują się informacje o akcjach 

pomocowych: dowiecie się gdzie, kiedy i w jakich godzinach można przekazywać 

dary dla uchodźców. Wczoraj na placu Wolności odbyło się spotkanie „Włocławek 

solidarni z Ukrainą”. Spotkanie ma na celu wyrażenie solidarności z Ukrainą i 

sprzeciw wobec rosyjskiej agresji. Dziś obchodzimy Narodowy Dzień Pamięci 

„Żołnierzy Wyklętych”. O godz. 12.00 przy pomniku Armii Krajowej w Parku Łokietka 

odbędzie się okolicznościowa uroczystość. Od 1 lutego obowiązuje nowy system 

odbierania odpadów wielkogabarytowych. Z posesji wielolokalowych są odbierane 

dwa razy w miesiącu, z domków jednorodzinnych raz w miesiącu. Przyznane zostały 

stypendia najlepszym sportowcom z Włocławka. Dwudziestu pięciu sportowców 

otrzyma w 2022 roku comiesięczne stypendia, a łączna kwota wsparcia wynosi 

prawie 300 000 zł. Wśród wyróżnionych znaleźli się m.in. wioślarz Fabian Barański, 

judoczka Angelika Szymańska, pięściarz Jakub Straszewski czy lekkoatleci Klaudia 

Kazimierska i Sebastian Urbaniak. Wszystkich łączy wysoki poziom sportowy 

potwierdzony medalami Mistrzostw Polski, Europy i świata, a nawet udziałem w 

Igrzyskach Olimpijskich. W ramach dotacji przyznanych z budżetu miasta, 36 klubów 

sportowych szkolących dzieci i młodzież otrzyma łącznie milion złotych. Środki 

zostaną wykorzystane m.in. na stroje, sprzęt, wyjazdy na zgrupowania, obozy itp. 

Ponadto, 26 podmiotów otrzyma sto dziewięćdziesiąt dwa i pół tysiąca złotych na 

organizację imprez i zawodów sportowych. Przekazano, w ramach umowy dotacyjnej 

dla Klubu Koszykówki Włocławek S.A. 600 tys. złotych na realizację zadania 

publicznego w zakresie rozwoju sportu na terenie Gminy Miasto Włocławek w roku 

2022. Złożone zostały wnioski o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład  

Program Inwestycji Strategicznych dla następujących zadań inwestycyjnych: 

„Budowa ulicy łączącej ul. Kruszyńską z ul. Kaliską, wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą we Włocławku”, przewidywana wartość inwestycji blisko 9,5 mln zł, 

kwota wnioskowanych środków 5 mln zł. „Przebudowa drogi Lipnowskiej we 

Włocławku”, przewidywana wartość inwestycji 18 mln zł, kwota wnioskowanych 

środków 17 milionów 100 tysięcy zł., „Budowa ul. Bulwary do ul. Barskiej we 

Włocławku”, przewidywana wartość inwestycji 15 mln zł, kwota wnioskowanych 

środków 14 milionów 250 tys. zł. 26 stycznia zawarto umowy w ramach zamówienia 

publicznego: „Poprawa infrastruktury kształcenia zawodowego we Włocławku” 

poprzez utworzenie nowych i adaptację istniejących pomieszczeń na pracownie 

zawodowe z udogodnieniami dla osób niepełnosprawnych”. Zadanie 1 dotyczy 

Zespołu Szkół Elektrycznych. Umowa zawarta z firmą Zakład Remontowo budowlany 
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Jan Błaszczyk z siedzibą we Włocławku, wartość umowy to ponad 225 tys. złotych. 

Zadanie 2 - Zespół Szkół Ekonomicznych. Tutaj wykonawcą również jest Zakład 

Remontowo budowlany Jan Błaszczyk, wartość umowy to ok. 50 tys. złotych. I 

ostatnie, Zadanie 3 - Zespół Szkół Technicznych i to także jest umowa zawarta z 

Zakładem Remontowo budowlanym Jan Błaszczyk, wartość umowy opiewa na 

prawie 340 tys. złotych. Termin realizacji wszystkich zadań wynosi 60 dni od dnia 

zawarcia umowy. Podpisano umowę dotyczącą „Projektu, 5Z”, który realizowany jest 

w ramach wojewódzkiego RPO. Głównym celem jest wzrost aktywizacji społecznej 

mieszkańców Włocławka. Udział w projekcie weźmie 140 osób. Całkowita wartość 

projektu to ponad 326 tysięcy zł, kwota dofinansowanie projektu z UE wynosi prawie 

310 tysięcy zł. Wspólnie z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Rodzinie we Włocławku 

złożono wniosek o dofinansowanie programów: „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” oraz „Opieka wytchnieniowa” edycja 2022. W programie „Asystent 

osobisty osoby niepełnosprawnej” weźmie udział 155 osób. Celem programu jest 

wprowadzenie usługi asystenta, jako formy ogólnodostępnego wsparcia dla dzieci do 

16 roku życia oraz dorosłych z orzeczeniem o niepełnosprawności. Z programu 

„Opieka wytchnieniowa” skorzysta łącznie 65 osób. Kawiarnię obywatelską 

"Śródmieście Cafe" przy ul. 3 Maja 9 ponownie poprowadzi Fundacja „Ładowarka” 

operator wybrany w trybie otwartego konkursu ofert. Od dziś, tj. od 1 marca do 31 

grudnia, kawiarnia będzie czynna od poniedziałku do piątku w godz. 12: 00-18: 00 i w 

soboty w godz. 10: 00-14: 00. Od dnia 25 stycznia do 23 lutego wpłynęło 268 

zgłoszeń na udzielanie porad w ramach programu Nieodpłatne Porady Prawne. 

Aktualnie udzielanie porad odbywa się w trybie hybrydowym. Od 1 marca 

prowadzone są dyżury specjalistyczne. W ramach tych dyżurów w poniedziałki (przy 

ul. Mechaników 1 oraz we wtorki (przy ul. Żabiej 12A), udzielane są porady z zakresu 

prawa rodzinnego. Również we wtorki (przy ul. Długiej 28) porady z prawa 

spadkowego. Mieszkańcy Włocławka, w ankiecie wybrali kolorystykę nowych, 

elektrycznych autobusów Miejskiego Przedsiębiorstwa Komunikacyjnego. 

Zdecydowaną większością 78 procent oddanych głosów wygrała propozycja 

autobusów w kolorze żółtym. Pierwsze autobusy elektryczne pojawią się na ulicach 

Włocławka jeszcze w tym roku. 

Po zakończonym wystąpieniu Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta 

otworzył dyskusję nad przedstawioną informacją zwracając jednocześnie uwagę, aby 

pytania nie odbiegały od zagadnień przedstawionych przez Pana Prezydenta i 

dotyczyły przedstawionej informacji z działalności w okresie międzysesyjnym.  

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Ewa Szczepańska 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Piotr Kowal Przewodniczący Rady Miasta 

• radny Pan Krzysztof Kowalski 

• radna Pani Agnieszka Jura - Walczak 
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• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki  

• radny Pan Krystian Łuczak 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

 

Ad. 4 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 
2022 rok. 
 

Ad. 5 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022 2038. 

Wprowadzenia do Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

miasta Włocławek na 2022 rok oraz Uchwały zmieniające uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 2038 dokonała Skarbnik 

Miasta Honorata Baranowska, omawiając łącznie zmiany wprowadzone w obydwu 

projektach uchwał zarówno po stronie wydatków jak i dochodów w różnych działach 

budżetu oraz w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022 2038. Zmiany 

zaproponowane w poszczególnych działach wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski 

złożone przez poszczególne wydziały jak również w wyniku przesunięcia środków 

wynikających z zaistniałych potrzeb. W WPF urealnione zostały dochody oraz 

wydatki oraz zaktualizowany został wykaz przedsięwzięć wieloletnich. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i 

Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna 

Katarzyna Zarębska. 

Także uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038 rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pan Krzysztof Kukucki 
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Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu miasta Włocławek na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (2) 

Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mariola Gawłowska, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Agnieszka JuraWalczak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2022 2038. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 6 

Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Płockiej i Alei ks. J. Popiełuszki, 
pomiędzy kanałem A, rzeką Wisłą, ulicą Płocką i Aleją Kazimierza Wielkiego. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta StańczakBromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Płockiej i Alei ks. J. Popiełuszki, 

pomiędzy kanałem A, rzeką Wisłą, ulicą Płocką i Aleją Kazimierza Wielkiego 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta. Opinię w tej sprawie przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Katarzyna 

Zarębska. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Włocławek dla obszaru położonego w rejonie ulicy Płockiej i Alei ks. J. Popiełuszki, 

pomiędzy kanałem A, rzeką Wisłą, ulicą Płocką i Aleją Kazimierza Wielkiego..  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 



14 

 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 7 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2020 2021 
"Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Włocławek na lata 2020 2023". 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonała Pani Jolanta StańczakBromirska Dyrektor Wydziału Urbanistyki i 

Architektury. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienia. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2020 2021 

"Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Włocławek na lata 2020 2023" 

rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Rewitalizacji. Opinię w tej sprawie 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Agnieszka Jura-Walczak. 

Po przedstawieniu opinii Komisji, Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2020 2021 

"Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Miasta Włocławek na lata 2020 2023". 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanisław Krzemieniewski, 

Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 8 

Uchwała w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2022 roku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Aleksandra 

Kulińska Kierownik Referatu Kultury i Promocji. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2022 roku rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia terminu Dni Włocławka w 2022 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, 

Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, 

Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 9 

Uchwała w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2022 
Rokiem Profesora Władysława Bartoszewskiego. 

Obszernego wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonała Pani 

Domicela Kopaczewska Zastępca Prezydenta Miasta, która przybliżyła życiorys, 

dokonania, zasługi oraz patriotyczną postawę wybitnego Polaka, jakim był profesor 

Władysław Bartoszewski w setną rocznicę urodzin. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2022 

Rokiem Profesora Władysława Bartoszewskiego rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Kultury i Sportu. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji 

radny Janusz Ziółkowski. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Stanisław Wawrzonkoski 

• Sekretarz Miasta Pani Wiesława Konopczyńska 

• Zastępca Prezydenta Pani Domicela Kopaczewska 
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Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustanowienia na terenie Gminy Miasto Włocławek roku 2022 

Rokiem Profesora Władysława Bartoszewskiego.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Kowalski, Stanisław 

Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (2) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 
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Ad. 10 

Uchwała w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie wsparcia działań na 
rzecz seniorów niesamodzielnych ze względu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022, 
pn.: „Korpus Wsparcia Seniorów". 

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu 

uchwały dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie wsparcia działań na 

rzecz seniorów niesamodzielnych ze względu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022, 

pn.: „Korpus Wsparcia Seniorów" rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie wsparcia działań na 

rzecz seniorów niesamodzielnych ze względu na wiek oraz stan zdrowia na rok 2022, 

pn.: „Korpus Wsparcia Seniorów". 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 
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Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski, Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 11 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Asystent osobisty osoby 
niepełnosprawnej” edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu 
Solidarnościowego. 

Zagadnienie będące przedmiotem przedłożonego pod obrady projektu uchwały 

zostało omówione przez Pana Piotra Grudzińskiego Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, 

Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa 

Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, 

Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, 

Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, 

Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, 

Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (3) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 12 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 
Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Opieka wytchnieniowa”  
edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 
 

Ad. 13 

Uchwała w sprawie określenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu 
Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. " Opieka wytchnieniowa" edycja 2022 
finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Ze względu na wspólną tematykę łącznego omówienia zagadnień zawartych w 

przedłożonych projektach uchwał dokonał Pan Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawione zostały opinie komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinie Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Opieka wytchnieniowa” 
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edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. " Opieka wytchnieniowa" edycja 2022 

finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniami. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekty uchwał. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Miasto Włocławek 

Programu Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn.: „Opieka wytchnieniowa” 

edycja 2022 finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, 

Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie określenia zasad udzielania pomocy w ramach Programu 

Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej pn. " Opieka wytchnieniowa" edycja 2022 

finansowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Jarosław Hupało, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, 

Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, 

Katarzyna Zarębska 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

W związku z uprzednio zaplanowanymi miejskimi obchodami Narodowego Dnia 

Pamięci Żołnierzy Wyklętych Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę w 

obradach sesyjnych z uwagi na udział radnych oraz władz miasta w uroczystościach 

upamiętniających ten dzień. 

Obrady XLV sesji Rady Miasta zostaną wznowione po zakończeniu uroczystości. 
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Przerwa w obradach godz. 11.40 

Wznowienie obrad po przerwie godz. 12.55 

Ad. 14 

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy 
zastępczej w Gminie Miasto Włocławek na lata 2022 2024. 

Zagadnienie będące przedmiotem przedłożonego pod obrady projektu uchwały 

zostało omówione przez Pana Piotra Grudzińskiego Dyrektora Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy 

zastępczej w Gminie Miasto Włocławek na lata 2022  2024 rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• radny Pan Krystian Łuczak 

Wobec wyczerpaniu zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia Programu wpierania rodziny i rozwoju pieczy zastępczej 

w Gminie Miasto Włocławek na lata 2022 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 
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Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Piotr Kowal, Stanisław 

Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna HofmanKupisz, Jarosław Hupało, 

Agnieszka JuraWalczak, Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski, Daniel Tobjasz 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 15 

Uchwała w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 
roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 
 

Podział środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 roku zadań na rzecz 

osób niepełnosprawnych, jakiego dokonano w projekcie uchwały przedstawił Pan 

Piotr Grudziński Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie we Włocławku. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały w sprawie podziału środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Włocławek na realizację w 2022 

roku zadań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Agnieszka Jura - Walczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda 

Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata 

Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jarosław Hupało, 

Krzysztof Kowalski, Zbigniew Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 16 

Uchwała w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach w Miejskim Zespole 
Żłobków we Włocławku utworzonych przez Gminę Miasto Włocławek. 
 

Zagadnienie będące przedmiotem projektu uchwały dotyczące ustalenia opłat za 

pobyt dziecka w żłobkach w Miejskim Zespole Żłobków we Włocławku utworzonych 

przez Gminę Miasto Włocławek przedstawiła Pani Elżbieta Dynarska Dyrektor 

Wydziału Polityki Społecznej i Zdrowia Publicznego. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach w Miejskim Zespole 

Żłobków we Włocławku utworzonych przez Gminę Miasto Włocławek rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej. Opinię 

przedstawiła Przewodnicząca Komisji radna Ewa Szczepańska. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w żłobkach w Miejskim Zespole 

Żłobków we Włocławku utworzonych przez Gminę Miasto Włocławek.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

PRZECIW (1) 

Stanisław Krzemieniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Józef Mazierski 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 17 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 
Państwa nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Miasto 
Włocławek. 

Przedmiotowe zagadnienie jak w uzasadnieniu do projektu uchwały omówiła Pani 

Magdalena Stefanowska Dyrektor Wydziału Gospodarowania Mieniem Komunalnym. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 

Państwa nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Miasto 

Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i 

Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław 

Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz Skarbu 

Państwa nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Gminy Miasto 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 
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Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

18. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasto 
Włocławek. (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 

Ad. 19 

Uchwała w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2022. 

Wprowadzenia do przedłożonego projektu uchwały dokonał Pan Maciej Szymański 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2022 rozpatrzyła 

oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. 

Opinię przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radna Pani Joanna Hofman-Kupisz 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt w mieście Włocławek na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 20 

Uchwała w sprawie wrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 
porozumienia międzygminnego z Gminą Baruchowo na realizację zadania 
publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy 
Baruchowo w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku. 

Zagadnienie będące przedmiotem przedłożonego projektu uchwały omówił Pan 

Maciej Szymański Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie wrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 

porozumienia międzygminnego z Gminą Baruchowo na realizację zadania 

publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy 

Baruchowo w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku rozpatrzyła oraz pozytywnie 

zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie wrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Włocławek 

porozumienia międzygminnego z Gminą Baruchowo na realizację zadania 

publicznego w zakresie opieki nad bezdomnymi zwierzętami z terenu Gminy 

Baruchowo w Schronisku dla Zwierząt we Włocławku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 21 

Uchwała w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię 

elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Włocławek. 

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwały dokonał Pan Paweł Żyżelewicz 

Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

Ponadto w przedmiotowej sprawie głos zabrał Dyrektor Zarządzający Pan Romuald 

Meyer reprezentujący Pomorską Grupę Konsultingową w Bydgoszczy, która 

opracowała projekt założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i 

paliwa gazowe dla Gminy Miasto Włocławek, dokonując także prezentacji 

multimedialnej procedowanego zagadnienia. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Włocławek rozpatrzyła oraz 

pozytywnie zaopiniowała Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię 

przedstawił Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, 

energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Miasto Włocławek..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 
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Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 22 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 
udostępnianych dla operatorów i przewoźników oraz w sprawie określenia warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów. 

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwały Pan Paweł 

Żyżelewicz Dyrektor Wydziału Dróg, Transportu Zbiorowego i Energii. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 

udostępnianych dla operatorów i przewoźników oraz w sprawie określenia warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała 

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił 

Przewodniczący Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
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Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 

będących własnością lub zarządzanych przez Gminę Miasto Włocławek, 

udostępnianych dla operatorów i przewoźników oraz w sprawie określenia warunków 

i zasad korzystania z tych obiektów. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI:  

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 23 

Uchwała w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Miasto 
Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 
terenie miasta Włocławek. 
 

Zasady udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Miasto Włocławek na 

dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na terenie miasta 

Włocławek przedstawiła Pani Monika Szudzikowska Dyrektor Wydziału Środowiska. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 
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Uchwałę w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Miasto 

Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 

terenie miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska. Opinię przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Stanisław Wawrzonkoski. 

 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Miasto 

Włocławek na dofinansowanie kosztów inwestycji służących ochronie powietrza na 

terenie miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (4) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 24 

 Sprawozdanie z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 2021 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta Włocławek opublikowane zostało sprawozdanie z działalności Rady 

Miasta Włocławek za 2021 rok. Zarówno każdy z Państwa radnych, jak też 

mieszkańcy naszego miasta mieli możliwość zapoznania się z tym dokumentem. W 

związku z tym Przewodniczący Rady Miasta skierował zapytanie czy ktoś z Państwa 

radnych chciałby zaproponować poprawki do tego sprawozdania?  

 

Wobec braku uwag oraz poprawek ze strony radnych Przewodniczący Rady poddał 

pod głosowanie Sprawozdania z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 

2021 rok.  

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Rady Miasta Włocławek VIII kadencji za 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie z działalności Rady Miasta 

Włocławek VIII kadencji za 2021 rok w zaproponowanym brzmieniu. 

 

Ad. 25 

Sprawozdania z działalności komisji stałych Rady Miasta Włocławek za 2021 rok: 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 pkt. 3 ustawy 

o samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej 

sprawozdania ze swojej działalności. Wszystkie Komisje Rady Miasta na odbytych 

posiedzeniach zatwierdziły swoje sprawozdania i zgodnie z wymogiem ustawowym 

przedłożyły je Wysokiej Radzie.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż otwiera 

dyskusję w sprawie sprawozdań złożonych przez poszczególne komisje.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania odrębnie dla każdego ze złożonych sprawozdań z 

działalności poszczególnych komisji w roku 2021. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Piotr 

Zwoliński 

BRAK GŁOSU (8) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef 

Mazierski, Ewa Szczepańska, Katarzyna Zarębska, Janusz Ziółkowski 



37 

 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta 

Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (7) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Józef 

Mazierski, Ewa Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta 

zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 
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Sprawozdania z działalności Komisji Edukacji,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Edukacji zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 
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Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Kultury i Sportu,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Kultury i Sportu zostało przyjęte 

przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Porządku Prawnego i Publicznego 

zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska zostało przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Rewitalizacji, 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Rewitalizacji,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 
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Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Ewa 

Szczepańska, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Rewitalizacji zostało przyjęte przez 

Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

• Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdania z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zostało 

przyjęte przez Radę Miasta w przedłożonym brzmieniu. 

Ad. 26 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 
Włocławek na 2022 rok. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 18a ust. 1 i 4 ustawy o 

samorządzie gminnym rada gminy kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek 

organizacyjnych oraz jednostek pomocniczych gminy. W tym celu powołuje Komisję 

Rewizyjną, która wykonuje zlecone przez radę zadania w zakresie przeprowadzania 

ww. kontroli. Komisja Rewizyjna przeprowadza wyznaczone przez Radę kontrole na 

podstawie rocznego planu kontroli, który zawiera w swej treści określenie terminu 

oraz przedmiotu kontroli. Komisja Rewizyjna w dniu 14 lutego br. wypracowała plan 

kontroli, który zarekomendowała Wysokiej Radzie celem jego przyjęcia.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że otwiera 

dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Włocławek na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 
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Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 27 

Plan pracy Rady Miasta Włocławek na 2022 rok. 

 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miasta Włocławek opublikowany został plan pracy Rady Miasta Włocławek 

na 2022 rok. Zarówno każdy z Państwa radnych, jak też mieszkańcy naszego miasta 

mieli możliwość zapoznania się z tym dokumentem. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby 

zaproponować ewentualne zmiany do tegoż planu?  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania Planu pracy Rady Miasta Włocławek na 2022 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Rady Miasta Włocławek na 2022 rok..  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 
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Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy na rok 2022 w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 28 

Plan pracy komisji stałych Rady Miasta Włocławek na 2022 rok: 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 21 ust.1 pkt.3 ustawy o 

samorządzie gminnym komisje stałe podlegają radzie gminy i przedkładają jej plany 

pracy na dany rok kalendarzowy. Wszystkie stałe Komisje na odbytych 

posiedzeniach opracowały i zatwierdziły swoje plany pracy na 2022 rok i zgodnie z 

wymogiem ustawowym przedłożyły je Wysokiej Radzie.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, iż otwiera 

dyskusję w sprawie złożonych planów pracy na rok 2022 przez poszczególne 

komisje.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

rozpoczął procedurę głosowania odrębnie dla każdego ze złożonych planów pracy 

komisji na 2022 rok:  

• Komisji Rewizyjnej, 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewizyjnej,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka Jura Walczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Krystian Łuczak, 
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Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Zbigniew 

Lewandowski, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2022 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta, 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Daniel 

Tobjasz, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 
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Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji 

Miasta na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Edukacji, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Edukacji,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Edukacji na rok 2022 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej, 

Głosowano w sprawie: 

Planu pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Społecznej,.  

Wyniki głosowania 



48 

 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław 

Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Daniel 

Tobjasz, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki 

Społecznej na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Kultury i Sportu, 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Kultury i Sportu,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Kultury i Sportu na rok 2022 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Porządku Prawnego i Publicznego, 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Porządku Prawnego i Publicznego,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 
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głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska, 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska,.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska 

BRAK GŁOSU (6) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski, Piotr Zwoliński 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony 

Środowiska na rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Rewitalizacji, 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Rewitalizacji, 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Rewitalizacji na rok 2022 w 

zaproponowanym brzmieniu. 

• Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Głosowano w sprawie: 

planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz 

Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel 

Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

BRAK GŁOSU (5) 
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Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 

rok 2022 w zaproponowanym brzmieniu. 

Ad. 29 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 
Włocławek. 

Stanowisko w sprawie ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta, które 

zostało wypracowane i zarekomendowane Radzie Miasta przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji przedstawił Przewodniczący Komisji radny Piotr Zwoliński. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi na działalność Prezydenta Miasta 

Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jacek Buława, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Krystian 

Łuczak, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Stanisław Wawrzonkoski, Katarzyna 

Zarębska, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mariola Gawłowska, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Józef 

Mazierski 

BRAK GŁOSU (7) 

Piotr Czarnecki, Andrzej Gołębieski, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof 

Kowalski, Daniel Tobjasz, Janusz Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła stanowisko w przedmiocie rozpatrzenia ponownej 

skargi na działalność Prezydenta Miasta w brzmieniu określonym w załączniku do 

uchwały. 

 

Ad. 30 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.G. na działalność Dyrektora 
Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku. 

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonał Przewodniczący Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji radny Piotr Zwoliński, który przedstawił stanowisko Komisji 

wypracowane w procedowanej sprawie. 

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, 

że otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

• radny Pan Józef Mazierski 

• radny Pan Zbigniew Lewandowski 

• Zastępca Prezydenta Miasta Pani Domicela Kopaczewska 

• radny Pan Józef Mazierski 

Wobec wyczerpania zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta 

poddał pod głosowanie wniosek radnego Pana Józefa Mazierskiego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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odroczenia dyskusji nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.G. 

na działalność Dyrektora Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku., który 

zgłosił radny Pan Józef Mazierski.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Andrzej Gołębieski, Joanna HofmanKupisz, 

Agnieszka JuraWalczak, Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew 

Lewandowski, Krystian Łuczak, Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Elżbieta 

Rutkowska, Ewa Szczepańska, Stanisław Wawrzonkoski 

PRZECIW (4) 

Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Szymańska 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania Rada Miasta przyjęła wniosek o odroczenie dyskusji nad projektem 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani A.G. na działalność Dyrektora 

Administracji Zasobów Komunalnych we Włocławku. 

Podczas procedowania tego punktu obecna była także na obradach sesyjnych strona 

skarżąca, która udzieliła poza mikrofonem krótkiej wypowiedzi na zapytania 

skierowane przez Przewodniczącego Rady Miasta w przedmiocie rozpatrywanego 

zagadnienia.  
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Ad. 31 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 
komisji Rady Miasta Włocławek. 
 

Przewodniczący Rady Miasta zakomunikował, że zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy o 

samorządzie gminnym do kompetencji Rady Miasta należy powoływanie komisji 

stałych oraz ustalanie ich składów osobowych. Przedmiotowy projekt uchwały 

reguluje zmianę w składzie Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Środowiska z 

uwagi na złożony akces do pracy przez Radnego Andrzeja Gołębieskiego. Mając 

powyższe na uwadze Przewodniczący zwrócił się do Rady o podjęcie uchwały w 

proponowanym brzmieniu. 

Następnie przedstawiona została opinia komisji rozpatrującej ww. zagadnienie. 

Opinia Komisji stałej Rady Miasta 

Uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek rozpatrzyła oraz pozytywnie zaopiniowała Komisja 

Porządku Prawnego i Publicznego. Opinię w tej sprawie przedstawił Przewodniczący 

Komisji radny Arkadiusz Piasecki. 

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 

otwiera dyskusję nad ww. zagadnieniem. 

Wobec braku zgłoszeń do udziału w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał 

pod głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych 

komisji Rady Miasta Włocławek. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jacek Buława, Mariola Gawłowska, Joanna HofmanKupisz, Agnieszka JuraWalczak, 

Piotr Kowal, Stanisław Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Łuczak, 

Józef Mazierski, Wanda Muszalik, Arkadiusz Piasecki, Elżbieta Rutkowska, Ewa 

Szczepańska, Małgorzata Szymańska, Daniel Tobjasz, Stanisław Wawrzonkoski, 

Katarzyna Zarębska, Piotr Zwoliński 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gołębieski 

BRAK GŁOSU (5) 

Piotr Czarnecki, Krzysztof Grządziel, Jarosław Hupało, Krzysztof Kowalski, Janusz 

Ziółkowski 

NIEOBECNI (1) 

Janusz Dębczyński 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Rady Miasta poinformował o 

wynikach głosowania, stwierdzając ponadto, że w rezultacie przeprowadzonego 

głosowania uchwała została podjęta przez Radę Miasta w zaproponowanym 

brzmieniu. 

Ad. 32 

Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XLV sesji Rady Miasta skierowali: 

 

• radna Pani Agnieszka Jura-Walczak, 

• radny Pan Krzysztof Kowalski, 

• radny Józef Mazierski, 

• radny Arkadiusz Piasecki, 

• radna Elżbieta Rutkowska. 

 

Ad. 32 

 Informacje i komunikaty. 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrała Pani Monika Jabłońska Zastępca 

Prezydenta Miasta, Przewodniczący Rady Miasta Pan Piotr Kowal oraz radny Pan 

Zbigniew Lewandowski. 
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Ad. 34 

Zamknięcie obrad. 
 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady Miasta radny 

Piotr Kowal zakończył obrady XLV sesji Rady Miasta Włocławek, które odbyły się w 

dniu 1 marca 2022 roku. 

 Przewodniczący Rady Miasta radny Piotr Kowal 

 

 

 

 

 


